



### **PEDAGOGICKÉ DNY 2019 – 27. ročník**

Kolegyně a kolegové z našich partnerských univerzit, přijměte pozvání k účasti na Pedagogických dnech 2019 například v rámci učitelských mobilit programu Erasmus+. Pokud máte o akci zájem, ozvěte se prosím na adresu [petra.noskova@uhk.cz](mailto:petra.noskova@uhk.cz), nebo [jana.ondrakova@uhk.cz](mailto:jana.ondrakova@uhk.cz). Bližší informace obdržíte později.

**Přínosné a příjemné již tradiční Pedagogické dny v Hradci Králové přeje**

**doc. PhDr. MgA. František Vaníček, Ph.D.  
Děkan Pedagogické fakulty**

### **EDU DAYS 2019 – 27<sup>th</sup> edition**

Colleagues from our Partner Universities,

Let me cordially invite you to take active participation in EDUcational Days 2019. Do not hesitate and come to our University, Faculty of Education, within the framework of Erasmus+ Teacher's Mobility Program. In case of being interested in the event, contact Petra Noskova ([petra.noskova@uhk.cz](mailto:petra.noskova@uhk.cz)), or Jana Ondrakova ([jana.ondrakova@uhk.cz](mailto:jana.ondrakova@uhk.cz)). Further information will be sent to you in a due time.

**With hope in your fruitful and joyful time at EDU Days 2019 in Hradec Králové**

**doc. PhDr. MgA. František Vaníček, Ph.D.  
Dean of the Faculty of Education**

### **PÄDAGOGISCHE TAGE 2019 – 27. Jahrgang**

Kolleginnen und Kollegen aus unseren Partneruniversitäten, wir möchten Sie herzlich zu einer Teilnahme, z.B. im Rahmen der Erasmus+ Personalmobilität, an den Pädagogischen Tagen in Hradec Králové einladen. Falls Sie an dieser Veranstaltung interessiert sind, melden Sie sich bitte unter folgender Adresse an: [petra.noskova@uhk.cz](mailto:petra.noskova@uhk.cz) oder [jana.ondrakova@uhk.cz](mailto:jana.ondrakova@uhk.cz). Nähere Informationen erhalten Sie später.

**Ich wünsche Ihnen nützliche und angenehme traditionelle Pädagogische Tage 2019 in Hradec Králové.**

**doc. PhDr. MgA. František Vaníček, Ph.D.  
Dekan der Pädagogischen Fakultät**